



# Al-Omam International School

Raising generations since 1999

## Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

Grade: 8-B	Week (2) - Date: Dec. 03–Dec. 07, 2023
● Spelling Bee Round 1 on Thursday, 7 Dec 2023	

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK
الدين	فقه - فضل الصوم وشروط وجوبه ص114 + مفسدات الصيام ص 120 توحيد: الاستعانة والاستعاذة. ص14 قران - تلاوة سورة الحج من 1 إلى 35 حفظ سورة النبأ من 1 إلى 10.	فقه - حل التقويم ص 122
اجتماعيات	- الغلاف الجوي . - الطقس والمناخ .	إكمال حل التقويم



**AIAASC**  
AMERICAN INTERNATIONAL ACCREDITATION  
ASSOCIATION OF SCHOOLS AND COLLEGES



# Al-Omam International School

Raising generations since 1999

## Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

<p>لغتي الخالدة</p>	<p>1- تابع نص الفهم القرآني: آيات من سورة لقمان ( حل التدريبات ) 2- استراتيجية القراءة المتعمقة ( الخطوة الثالثة - القراءة لتعديل السؤال ) + نص الأمير سعود الفيصل رحمه الله 3- التحليل الأدبي: عمر بن الخطاب رضي الله عنه. 4- تابع التحليل الأدبي: عمر بن الخطاب رضي الله عنه. ( إكمال إجابات الأسئلة و التدريبات )</p>	<p>- إكمال حل ص 38 من الاستراتيجية القرآنية. - التحليل الأدبي: حفظ معلومات الكاتب ص 41 + حفظ إجابات الأسئلة التابعة لنص عمر بن الخطاب رضي الله عنه ( للتقييم فيما بعد). - إنجاز مشروع الوحدة ص 19 ) كتابة بحث عن أحد الأعلام السابقين يُسلّم خلال أسبوعين</p>
<p>Physics</p>	<p>Unit 1: Physics and engineering 1.3 Effects of forces Exploration 1: Representing Forces</p>	<p>Highlighted definitions</p>



## Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

Chemistry	Unit 2: Atoms and Elements Chapter 2.1: Modeling Atomic Structure Exploration 3: Using numbers to describe atoms	Highlighted definitions
English	<b>Literature:</b> Collection3: <u>The Move Toward Freedom</u> <b>Lesson:</b> from The Narrative of the Life of Frederick Douglass, an American Slave. <b>Language:</b> infinitives, infinitive phrases, appositives, appositive phrases, independent and subordinate clauses. <b>Writing:</b> Compare and Contrast Essay	- Write the new words from the vocabulary list in meaningful sentences. - Write a compare and contrast essay( submit the first draft) - Solve selected questions from the language book.
Math	Geometry Unit 1: Transformation and congruence Lesson 1.3: Representing and Describing Transformations Lesson 2.1: Translations	Selected Question



# Al-Omam International School

Raising generations since 1999

## Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2025

<b>Computer</b>	<b>Unit 2: Computer Systems</b> Lesson 7: Troubleshooting	<b>Selected questions</b>
<b>Social Studies</b>	Unit 4- World Around Us Lesson 2- The continent of Africa: Terrains and Climate	Selected WB Questions
<b>BIOLOGY</b>	Unit 2: Chemistry In Living Systems Chapter 2.1: Chemical Bonds and Reactions Exploration 3: Chemical Reactions and Enzymes	<ul style="list-style-type: none"><li>• Read the Lesson</li><li>• Write the vocabulary</li><li>• Complete T.B questions and answers in booklet</li></ul>